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ČESKO: Dnes budeme pokračovat v našem evrgrýnu posledních dnů, protože vrbětická akce
ne a ne vyčpět. Každý den jsou kolem toho nové tanečky, každý den se přeorává naše
politická scéna a už se v tom nevyzná ani prase. Pojmenuju jen ty hlavní rozpory: 

 

1. Vrbětice vyhodili do povětří Čuk a Gek. Je to jisté. Tak úplně jisté to není, protože zpráva BIS dle
prezidenta přímo konstatuje, že nikdo nemá důkazy, že by naši ruští Džejmsové Bondové ve
Vrběticích byli.

 

2. První výbuch bylo selhání, druhý výbuch už pak byl podle ruského plánu. No, podle plánu… sklad
nejprve prokazatelně hořel… Druhý sklad pak byl zkontrolován pyrotechniky ještě před výbuchem.
Nikdo ani nenaznačil, že by Čuk a Gek přišli do Vrbětic dvakrát. Teď už se mluví o tom, že první
výbuch byl podle plánu a druhý byl selhání.

 

3. Existuje jen jedna jediná vyšetřovací verze. Že to odpálili ti agenti. Až na to, že existuje  celá řada
podverzí. Jestli měli komplice, jestli to ten komplic neudělal celé sám, jestli se druhým výbuchem
nezametaly stopy, jestli se na tom nepodíleli majitelé Imexu… Chyběla ostraha, ba dokonce i ploty
chyběly. BISce takový šlendrián celá léta vůbec nevadil. Tři lidé ten výbuch přežili, ale žádný Kroupa
ani Kundra ani pravdomluvná ČT, nikdo s nimi neudělal žádný rozhovor. Jakoby neexistovali. Nebo
by říkali věci, co se nehodí do krámu.
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4. Když Hamáček říkal, že Vrbětice odpálili Rusové a my měli pochybnosti, tak jsme se od
pravdolásky dozvěděli, že ministrovi vnitra/zahraničí se přece musí věřit. Když teď Hamáček říká, že
v Moskvě handlovat nechtěl, tak jsme se od pravdolásky dozvěděli, že se mu nesmí věřit vůbec nic. 
Pro Babiše to platí stejně.

 

5. Informace o Vrběticích je přísně tajná, že se nesmí zveřejnit žádné podrobnosti z vyšetřování. Aby
náhodou prostý lid něco nevykecal.  Ale není dost tajná, aby z ní neunikaly zajímavé informace tu ke
Kundrovi, tu ke Kroupovi. A nikoho to netrápí. Nikdo nekřičí, že tajné služby mají někde uvnitř krtka,
který když může vynášet novinářům, možná vynáší i někam jinam.

 

6. Vrbětická munice byla určena pro bulharského obchodníka se zbraněmi, který je chtěl dodat na
Ukrajinu. No, na Ukrajinu asi ne, chtěl je dodat do Sýrie. Tedy možná, možná také Islámskému státu.
Možná dokonce šlo o nášlapné miny a podobné svinstvo, které podle všech mezinárodních dohod u
nás vůbec nemělo být.

 

Nesrovnalostí je mnohem víc, ale uvedl jsem jen ty, které se šíří zcela oficiálním majnstrýmem. Které
v průběhu posledních tří týdnů pustil sám Kundra, Kroupa a jiní protěžovaní pisálci. Do nějakých
konstrukcí, že BISka si u nás vodí vládu, že je za vším CIA, že šlo o americkou objednávku, to ani
neuvádím.

Všimněte si, jak málo platné bylo Hamáčkovi, že se pokusil působit jako rusobijec. Uběhlo čtrnáct dní
a místo pochvaly se dozvěděl, že je vlastizrádce. Dokonce tak velký, že kvůli němu probíhá tajné
jednání sněmovny ze kterého se nesmí pořizovat záznam. A všimněte si, že Starý Ještěr z Hradu je
stále stejný proruský šváb jako byl, ale je mu to úplně jedno, nijak ho to neohrožuje a naopak den
ode dne se ukazuje jeho politická velikost, protože rozpoznal, kdy je lepší mlčet, počkat a dobře si
rozmyslet, co řekne.

Výsledkem jsou velmi kalné vody, které smrdí na sto honů, ale nic se v nich nedá pořádně
rozpoznat. Vidlácky bych ale dodal, že se také stírají rozdíly. Najednou už není vidět skoro žádný
rozdíl mezi koalicí a opozicí. Babiš nebo Bartoš, Hamáček nebo Pekarová – den za dnem jsou všichni
stále stejnější pakáž. Jak dlouho bude trvat, než si průměrný volič řekne, že je mu jedno, o co se tam
papaláši hryžou, proč si jdou po krku a je jedno, jakými hesly to zakrývají? V zájmu obyčejného
českého človíčka to není každopádně. I kdyby byla stokrát pravda co tam všichni hlásají, obyčejný
člověk není připuštěn, nesmí se mu nic říct – má volit, ale ne myslet.

Ještě před měsícem bych přísahal že boj proti Babišovi a proti covidovým opatřením je boj za Bartoše
v premiérském křesle, ale teď už bych řekl, že každý další den této politické šarvátky je boj za
Okamuru. Protože kromě Zemana je on jediný, kdo stojí tiše a moudře stranou.

Nedovedu si představit, že by opozice mohla vystoupit a říct, že se spletla, že naletěla Kroupovi a
Hamáček je ministr vnitra na svém místě, všichni se omlouváme, je to fér chlap. Oni teď už musejí
pokračovat. Za každou cenu i kdyby fakta i svědci říkali opak.

Stejně tak nemůže přijít Babiš, že celá akce Vrbětice byla jinak, že naletěl Koudelkovi, že si to
objednali Amíci nebo Britové a účelem bylo zaútočit z boku na Nord Stream, protože Německo se s
Ruskem nesmí spojit na žádnou cenu, i kdyby to mělo znamenat boj do posledního Ukrajince a šajse
čechen by měli mít zimu a středověk.



Kroupa také nemůže přestat, protože kdyby to bylo všechno, tak si to u soudu pěkně odskáče.
Boj o moc a předčasné volby proto musí pokračovat. Klatba bude stíhat klatbu a bude to jako v době
těsně před Husem, kdy se dva i tři papežové naráz posílali do horoucích pekel a stejně tak proti sobě
vystupovali tři římští císařové. A všem dohromady bylo úplně jedno, co se děje dole, protože na to
neměli čas a vlastně ani sílu.

Zřejmě jde o hodně. O víc, než si dovedeme představit či připustit.
Je tu velký tlak na to, aby volby byly pokud možno na začátku prázdnin. A nebo aby vůbec nebyly,
protože volební zákon jaksi zatím není. Ale ať jde o cokoliv, my dole v tom nefigurujeme. O nás nejde
ani náhodou a v našem zájmu to rozhodně není. A bude velmi nebezpečné chodit s pány na led. Brzy
to bude vidět.

Všichni aktéři – koalice i opozice se zabejčili na nepřekonatelných pozicích. Teď proti sobě musejí
naplno a ze všech sil vystoupit. Protože jakýkoliv ústup by znamenal veřejně ukázat, že lhali,
podváděli a hráli si nějaké svoje hry. Sázky jsou ale zatraceně vysoké. Tak vysoké, že jsou úplně bez
limitu. Tak vysoké, že je možné úplně všechno a za úplně jakoukoliv cenu.

Očekávám, že Kroupa vytáhne z klobouku další „důkazy“. Možná se najde i nějaký blbec, který to
Kroupovi dosvědčí a může být tím prvním, kdo si na ledě zláme nohy. Hamáček hraje o všechno.
Pokud by mu černý petr zůstal, nezbude ani z něj ani z ČSSD nic. A i když je ČSSD marginální
stranička, při svém potápění může vzít sebou i svého velkého koaličního partnera.

Všichni strašně spěchají. Něco je ve vzduchu.
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